To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR

DIVERSIFIED INVESTMENTS
Date: 05-09-2023 09:21:07 AM

Subject: Minutes of the fifth board meeting of Noor

Capital

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 09-2023 09:21:07 AM الموضوع: محضر اجتماع مجلس الإدارة الخامس لشركة نور كاستال

Minutes of the fifth board meeting of Noor Capital Markets for Diversified Investments PJSC Held on Monday 04/09/2023 The first item: amending Article (3) of the company's Memorandum of Association and Article No. (4) of the Articles of Association "the objectives of the company" to become the objectives of the holding company. The members of the Board of Directors unanimously agreed to recommend to the Extraordinary General Assembly to approve amending the objectives of the company in accordance with the text of Article No. (205) of the Companies Law No. (22) of 1997 to become the objectives of the holding company Second: Amendment of the complementary purposes of the contract and articles of association.

محضر اجتماع مجلس الإدارة الخامس لشركة نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعدده ش.م.ع المنعقد يوم الاثنين الموافق 2023/09/04 البند الأول: تعديل المادة (3) من عقد تأسيس الشركة والمادة رقم (4) من النظام الأساسي " غايات الشركة" لتصبح غايات الشركة قابضة. وافق أعضاء مجلس الإدارة بالإجماع بالتوصية إلى الهيئة العامة غير العادية للموافقة على تعديل غايات الشركة وفقل لنص المادة رقم للموافقة على تعديل غايات رقم (22) لسنة 1997 لتصبح غايات الشركة القابضة ثانيا: تعديل الغايات التكميلية على العقد والنظام الأساسي.

04-09-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

عزام بشتاوي User Name:

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوى